
 

 
 

Protokoll nr 4 fört vid ordinarie styrelsemöte   
Mellansvenska avdelningen söndagen den 07 maj 2023 

kl. 19.30 via Teams. 
 

Närvarande:  

 Christina Sohlman ordf.  

 Cecilia van der Meulen sekr. 

  Sussi Broman 

  Carina Enberg 

  Aime Ambrosen  

 Eva Alexandersson  

 Anna Malmström (adjungerad kassör) 

  Mia Borg vice ordf.      

  Caroline Arogén Lundqvist                

 

Anmält förhinder:   

 
 § 40 Mötets öppnande 

 Ordförande Christina Sohlman öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

  

§ 41 Val av sekreterare för mötet  

 Till sekreterare för mötet valdes Cecilia van der Meulen. 

 

§ 42 Fastställande av dagordning 

 Dagordningen fastställdes.   

 

§ 43 Val av justerare 

 Till att utöver ordförande justera dagens protokoll valdes Aime Ambrosen. 

 

§ 44a Tidigare protokoll/beslutsuppföljning 

  Protokollet läggs till handlingarna.  

   

§ 44b Beslut fattade mellan möten 

  Inget att rapportera. 

  

§ 45 Ekonomi/inköp 

Anna Malmström, adjungerad kassör, föredrog det ekonomiska läget i mars.  

Den ökade milersättningen till bl.a. funktionärer och domare medför ökade 

kostnader.  

Beslutet om att byta bank (protokoll 9 2022) diskuterades och styrelsen enades 

om att ordförande Christina Sohlman, adjungerad kassör SPK-M, Anna 

Malmström och adjungerad kassör CS Susanne Gustafsson ska diskutera frågan 

ytterligare.  

Frågan bordläggs i väntan på detta möte. Punkten kvarstår. 

 



 

§ 46 Utställning 

 Historik 

 Inget att rapportera. 

 Kommande 

  Gimo (72 anmälda) och Gubbängen (210 anmälda) stänger för anmälan under  

  morgondagen.  

  Fortfarande har vi ett stort behov av funktionärer till Gubbgängens inofficiella  

  utställning.  

 

§ 47a Aktiviteter/utbildning/PF 

  Kapplöpningsbanan i Västerås är helt uppbokad. Punkten kvarstår till i höst. 

 

§ 47b Verksamhetskonferensen 2023 

Verksamhetskonferensen för sektioner och ombud avhölls enligt plan 26 april 

via Teams. 

Öppet, informellt och trevligt möte. Verksamhetskonferensen fortsätter med del 

2 29 maj. Det uppskattades att få ansikten på ombud och styrelsen. 

 

§ 48 PudelNytt/Hemsidan/Kalendern/Facebook 

Manusstopp för PN 15 feb, 15 maj, 1 sept. och 1 nov. 

Bilder och reportage från Gubbängen och Gimo kommer med i nästa nummer. 

Webgruppen har möte om ca en vecka för att diskutera den nya hemsidan. 

Namnen på de olika kontaktpersonerna på hemsidan är uppdaterade. 

 

§ 49 Inkomna skrivelser 

 för tiden 2023-03-25 tom 2023-05-05 

1. Sonja Hagelberg Utdrag ur protokoll från SKK-kommittéers inför SPK  

   CS möte 4 april (20230330) 

2. Matilda Lindberg Protokoll  Norra nr 1 2023 (20230330) 

3. Matilda Lindberg Protokoll från årsmöte och konstituerande Norra 

   (20230406)  

4. Katarina Åkermo SPK Västra protokoll nr 3 (20230409) 

5. Christina Sohlman fwd: Roslagssektionen (20230412) 

6. Tage Laijronsdotter Minnesanteckningar från Stockholmssektionen  

   (20230422)  

7. Marianne Backman Gammalt infoblad om medlemskap (20230424) 

8. Mathilda Lindberg Protokoll nr 2 2023 Norra (20230425) 

9. Sonja Hagelberg Utdrag ur SKK- kommittéernas protokoll inför SPK CS  

   möte 02 maj (20230427) 
 

Vi har tagit emot och läst inkomna skrivelser samt besvarat vid behov. 

 

§ 50a Rapporter  

 Ledamot Marthe Norström kontaktade ordförande Christina Sohlman 27 mars 

  och meddelade att hon avgår med omedelbar verkan. 

  Styrelsen diskuterar behovet av en eventuell adjungerad ledamot men väljer att  

  avvakta mötet med web gruppen nästa vecka för att få en bättre bild av behovet. 

  Stockholm har, som tidigare rapporterats, haft översvämning i lokalen i  



 

  Gubbängen, hela köksdelen har fått svåra skador och behöver bytas ut. 

  PF var en trevlig och informativ helg med god stämning. Stämman gick  

  mycket fort eftersom punkterna hade arbetats igenom dagen innan.  

  Ett mycket bra upplägg. 

   

§ 50b Sektioner, ombud och BPH 

  Reparationen av lokalen i Gubbängen har dragit ut på tiden och har inte kunnat  

  användas till kurser eller aktiviteter ännu. 

  För övrigt är det full rulle i Stockholmssektionen, alla kurser körs utomhus och 

   planeringen inför hösten är i full gång. 

  Arbetet med årets Pudelläger är bara två månader bort och arbetet pågår arbetat  

  pågår för fullt. 

  Södermanland har bl.a. haft vardagslydnadkurs som blev mycket lyckad och en  

  uppföljning är redan planerad. Området skulle behöva ytterligare ombud inåt  

  landet. 

  Sydnärkepudlarna kommer att påbörja sina ringträningar under vecka. 

  Uppsalapudlarna har öppen träning i veckan och en pågående rallykurs. 

  Även i år blev Uppsalapudlarna inbjudna till Tallkrogen och träffade unga  

  vuxna med särskilda behov.  

  Gotlandspudlarna letar efter en instruktör till en vardagsklippkurs på ön. 

  BPH, tre är genomförda och allt flyter på bra. 

   

§ 51 Övriga frågor  

  Inga övriga frågor.  

 

§ 52 Nästa möte  

Nästa styrelsemöte bestäms till söndag 11 juni kl. 19.30 via Teams. 

 

§ 53 Avslutning 

 Ordförande avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Cecilia van der Meulen 

 

 

Justeras av 

 

 

Christina Sohlman   Aime Ambrosen 


